
Cel mai important moment din 2007

Sibiu Standard a incercat sa afle de la personalitatile judetului care a fost cel mai important moment al
acestui an. 
  
  Deputatul Cornel Ştirbet crede cel mai important moment al anului care tocmai sta sa se incheie a fost
infiintarea Partidului Liberal Democrat, in timp ce primarul Klaus Johannis mizeaza pe intreg anul
cultural de la Sibiu, inclinand usor spre festivitatea de deschidere. Indiferent ca este vorba despre
persoane publice, oameni politici, oameni de cultura sau simpli cetateni, pentru toata lumea anul 2007
pare sa fi fost unul plin pe toate planurile. Pentru primarul Sibiului, cel mai important eveniment a fost
tocmai intregul an 2007, dar daca este sa aleaga si un eveniment punctual, are un raspuns pregatit. "
Faptul ca Sibiul si sibienii au reusit sa faca din 2007 un succes este un fapt notabil. Punctual, ceea ce a
avut cel mai mare impact pentru mine a fost ceremonia de deschidere a capitalei culturale din ianuarie.
Oricum, este greu sa compar intre ele evenimentele din acest an ", a declarat Klaus Johannis. 
  Senatorul Nicolae Neagu are alta opinie. „Crearea partidului de orientare centru-dreapta este cel mai
important moment politic al anului 2007. Un alt punct important pentru mine este faptul ca am fost
ultimul presedinte al organizatiei judetene a Partidului Democrat. Am fost cel care a inchis mandatul ", a
declarat acesta. Sabin Luca, directorul Muzeului National Brukenthal, este foarte sigur pe el si spune ca
din toate evenimentele anului 2007, cel mai mult i-a placut: „Sibiu Capitala Culturala Europeana 2007,
pentru modul in care a reactionat toata comunitatea si felul in care toate autoritatile au stiut sa se
mobilizeze pentru un eveniment care a durat un an intreg ". 
  Şi pentru viceprimarul Eugen Cioruga, debutul lui 2007 a insemnat cel mai important eveniment. "
Pentru mine, cel mai important moment este reprezentat de noaptea dintre 31 decembrie 2006 si 1
ianuarie 2007. inceputul anului cultural, al celui european, cand am vazut lumea aceea adunata in centrul
orasului. Ulterior, toate celelalte evenimente nu m-au mai impresionat chiar atat de mult. Le-am privit cu
ochi mai tehnici, pe cand inceputul anului 2007 l-am simtit cu sufletul ", spune Eugen Cioruga. Ioan
Bojin, direcorul Filarmonicii de Stat din Sibiu spune ca nu poate numi un eveniment anume in 2007, insa
este bucuros ca a putut aduce pe scena Salii Thalia anul acesta cativa muzicieni de talie mondiala. 
  Vicepresedintele Consiliului Judetean, Iosif Moldovan, se arata bucuros de investitiile reusite anul
acesta in judet: Biblioteca ASTRA, Aeroportul Sibiu, Teatrul Gong sau infrastructura rutiera a judetului,
sunt exemplele lui Moldovan 
  Deputatul Ioan Cindrea este multumit atat de realizarile profesionale cat si cele personale. „Sunt extrem
de multumit ca dupa o lupta ce a durat mai bine de zece luni am reusit sa promovam legea pensiilor cu
noile amendamente aduse de deputatii social-democrati. Pe plan personal, am obtinut in 2007 titlul de
doctor in stiinte economice si managementul resurselor umane. Un alt punct important pentru mine este
publicarea celei de-a cincea carti ", a declarat Ioan Cindrea.  

Vox populi, vox dei
  
  Şi sibienii obisnuiti spun ca in 2007, orasul in care traiesc, a cunoscut un mare avant, pe toate planurile.
„Mi s-a parut un an nemaipomenit pentru Sibiu. Mai ales din punctul de vedere al faptului ca a fost
Capitala Culturala. Au fost spectacole de teatru nemaipomenite care speram sa fie continuate si anul
viitor. A fost un an in care Sibiul a concurat cu marile orase din lume si pot spune ca a facut fata cu brio,
daca nu cumva le-a si intrecut ", spune Cristian D. „A fost un an plin pentru Sibiu. A fost un an bun din
punct de vedere cultural, dar si din punctul de vedere al dezvoltarii orasului. E un oras care respira si
creste cat ai zice peste. Iar lucrul asta este doar in beneficiul nostru, a celor care stam in Sibiu ", spune
Elena Farcas.
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